

4-TRACK SYSTEM

This machine is a 4-track stereo recorder. Under the 4-track system, tape provides four sound tracks, each track being a quarter of tape width.

Track selector switch

This Track Selector Switch is therefore provided to permit you to select any desired sound track of tape for recording or playback.

For STEREO

1. Slide up this Switch to the center position marked STEREO and tracks No. 1 and No. 3 will be recorded or played back.
2. Turn both reels over and exchange them with each other for recording on or playback from tracks No. 2 and No. 4.

For MONAURAL

Tracks, Nos. 1 & 4

1. Slide down this Switch to the left (1-4) and track No. 1 only will be recorded or played back.
2. Turn both reels over and exchange them with each other and track No. 4 only will be recorded or played back.

In these cases, sound input from left microphone or other sound equipment taken into this recorder through left input jack only will be recorded. For playback of this recording, the right Volume Control Knob must be turned to 0 position.

SYSTEME D'ENREGISTREMENT SUR QUATRE PISTES

Cet appareil est un magnétophone stéréophonique employant quatre pistes sur une bande. Chaque piste prend un quart d'une largeur de bande.

Selecteur de pistes

Vous pouvez simplement choisir une piste à l'aide de ce sélecteur.

Pour STEREO

1. Mettre le sélecteur au milieu signé STEREO et un enregistrement ou une reproduction est fait sur les première et troisième pistes.
2. Changer et renverser les bobines l'un l'autre et on peut faire un enregistrement ou une reproduction sur les deuxième et quatrième pistes.

Pour MONO

Première et quatrième pistes

1. Glisser le sélecteur à la position gauche (1-4) et il peut seulement fonctionner la première piste.
2. Tourner et renverser les bobines l'un l'autre, il peut seulement fonctionner la quatrième piste.
Dans ce cas, il faut employer le microphone gauche pour l'entrée sonore et le jack gauche d'entrée d'autre appareil. Lors de reproduction, il faut mettre le volume droit à zéro.